



Villa · 傲赏

Comfort Seat for Health

The Villa task chair offers an unmatched combination of strength, durability, seating comfort, and ergonomic designs. It helps you to feel good and be more productive at unparalleled performance. Villa takes care of your body and back support for the supreme sitting health. The distinctive design of Villa perfectly fit for any workstations in office environment.

舒适坐姿 呵护健康

傲赏是您不容错过的办公座椅,集坚固耐用、坐感舒适与人体工学设计于一身。其性能超卓,可让您在工作时倍感 舒适,从而提升工作效率,增加生产力,以达至最佳效果。此外,傲赏更照顾您的坐姿健康,为您的身体和背椎提供 全方位承托,让您享受健康舒适的坐感体验。傲赏的独特设计非常适用于办公场所中的任何工作岗位使用。





Inspired by Supercar 灵感源自 超级跑车

Villa design lines have been meticulously sculpted to create a super comfort seat headrest, body and smooth alluring figure, inspiring by a supercar. With bold and beautiful outlook, the new Villa pushes aesthetic values a step further with elegant outline details on the front, side and rear. 傲赏的设计是经过精心雕琢,塑造出极至舒适的头枕、座椅和流畅诱人的座椅线条。新款的傲赏大胆创新,不但外型美观,展示座椅前端,侧面和后面优雅的轮廓细节,进一步推动了崭新的美学价值。



30cm Width of Comfort Sponge Headrest 30cm阔舒适特大海绵头枕



Breathable Mesh 诱气网背



Adjustable Built-in Sponge Lumbar Support 可上下调节背支撑3cm



Adjustable Seat Height and Comfort Sponge Seat Cushion 可调节座椅高低及使用特制注绵座垫

Relieves Head and Neck Pressure

With 30 cm width of sponge headrest, Villa, not only provides a comfortable support to your neck for relieving your neck pressure, but also supports your head thoroughly. Its leather headrest surface is easily to be kept clean by a clean swipe.

舒缓颈椎压力

备有30cm特阔的海绵头枕,除了为您提供舒适颈椎承托,让颈椎受力舒缓,而特阔海绵头枕,不但适合头部不同大小,亦有助分散头部重量,让头部压力舒缓。同时,其皮革外表易于清洁,一抹便可。

Breathable Mesh

The streamline design of mesh backrest provides support to your back for the greatest comfort. Its breathable and durable mesh backrest also keeps you dry from sweat dispersion.

透气网背

流线型设计的背网布,为您的背部提供最舒适的支撑。透气耐用的背网能有效将汗水分散,让您保持清爽。

Provide Your Back Support Protection

Built-in sponge lumbar support can be adjusted upwards and downwards within 3cm. This helps to strengthen your back protection while relaxing your waist muscles. It also helps to reduce the sufferings from back-related occupational issues like spinal disc herniation and deformation your spine.

加强腰背保护

内置定形海绵的腰支撑可随意上下调节3 cm,紧贴承托您的腰部,加强保护及提升舒适度,有助放松崩紧的肌肉,减少腰椎间盘突出和脊柱变形等办公场所职业病所带来的困扰。

Tilts for Your Most Comfortable Position

With the Lock Synchronized Mechanism, you can find your ideal sitting position by shifting your seat up or down. Its special sponge seat cushion provides balancing comfort and extra pelvic support. It is not easily be deformed that helps relieving your pressure evenly whereas its plastic seating shell is rigid that is durable. It allows you feeling relaxed at your sitting position.

调节座椅至最舒适位置

可按您的需要调节座椅升降,锁定您的最舒适座椅位置。其特制注绵座垫有助提供平衡舒适性和额外骨盆的支撑。特制注绵座垫不易变形,受力均匀,加上塑胶全包底壳,坚固耐用,让您工作时增加坐感舒适。



Relieves Extra Back Pressure with 135° Wide Tilting Angle 135°宽倾斜角度可额外减轻背压力



Task Chair with Headrest 工作座椅带头枕



Task Chair with Footrest 工作座椅带头枕和伸缩脚垫



Task Chair with Caster Base 工作座椅带活动式脚轮



Guest Chair with Sled Base 会客座椅带弓字脚

















Material Option 物料选择

Back Mesh 椅背面料







New Win Classic and New Win Plus 座椅布料



Bloody (NW16)







Swart (NW38)





Remarks 备注:

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch card of actual product sample.

HNI Singapore 新加坡

颜色可能因印刷效果而出现差误,因此以色卡或真实样本为准。

More fabric color options of New Win Collection are available for selection in Lamex Material Booklet and actual swatch cards. 备有更多New Win布料颜色选择,可参考美时物料手册和真实样版为准。.

Lame

Hong Kong 香港

Office & Showroom 分行及展厅

 Shanghai 上海
 Beijing 北京
 Guangzhou 广州
 Shenzhen 深圳
 Dongguan 东莞

 Tel: (86) 21 6278 8888
 Tel: (86) 10 8521 7588
 Tel: (86) 20 3892 2422
 Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300
 Tel: (86) 769 8203 1111

Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆 Tel: (86) 800 820 6073 Hong Kong & Asia Pacific 香港及亚太区 Tel: (852) 2828 6000